
  ZÁPIS ZE ČLENSKÉ SCHŮZE BEAUCERON KLUBU ČR  

    KONANÉ DNE 15.03.2015 VE STŘÍTEŽI U JIHLAVY 

 

Program: 

1. Úvod – zahájení členské schůze 

2. Volba komisí 

3. Zprávy jednotlivých funkcionářů 

4. Zpráva RK 

5. Plán akcí pro rok 2015 a 2016 

6. Losování posuzovatelů povahového testu pro nastávající bonitace 

7. Vyhlášení klubových šampionů 

8. Návrh na vytvoření výcvikové komise (návrh L. Parůžková) 

9. Úprava chovatelské administrativy (návrh D. Černá) 

a. návrh zrušení povinnosti pro odevzdání 2. krycího listu v případě nezabřeznutí feny (pouze tuto 

skutečnost oznámit písemně PCH) 

b. povinnost PCH zveřejnit krytí na klubovém webu ihned po oznámení chovatelem 

10. Změna podmínky pro zadání bodů za umístění na MR, ME, MS - platí pro tituly Klubový šampion 

práce i Klubový šampion sportu. V současnosti platí, že za 1. - 3. místo náleží 15 bodů a za 4. - 10. 

místo náleží 7 bodů, účast bez umístění 3 body, bez ohledu na splněnou zkoušku. 

Navrhuji doplnit: 

V případě, že na akcích (MR, ME, MS) bude zadáváno pořadí i závodníkům, kteří nesplnili v 

některém oddíle limit dané zkoušky, podle které závodili, bude jim přiznán jen počet bodů dle 

bodovací tabulky jako za účast bez umístění, tzn. 3 body (návrh D. Zimová) 

11. Mistrovství světa FO a FB – řešení problémů 

12. VOLBY 

13. Diskuze 

14. Závěr 

 

 



1. Zahájení 

Schůzi zahájila a řídila předsedkyně klubu pí. Kateřina Kratochvílová. 

 

2. Volby komisí:  

Mandátová a volební komise  

Mandátová komise ověří, zda bylo shromáždění svoláno ve smyslu stanov a konstatuje, zda je shromáždění 

usnášeníschopné. To samé kontroluje i během shromáždění při každém hlasování. 

Volební komise. Lze jí sloučit s mandátovou. Sbírá hlasovací lístky a kontroluje správnost sečtení hlasů. O všem 

podává zprávu shromáždění. 

 

Komise byly sloučeny a zvoleny ve složení: Ing. Aleš Hruška, Petr Dvořák 

-pro 42, proti 0, zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

Mandátová komise vyhlásila počet přítomných členů: Přítomno 42 členů, to je více než 1/6 celkového 

počtu členů. Je-li na schůzi přítomna alespoň 1/6 všech členů, je možné změnit program schůze, 

vysloví-li souhlas se změnou programu nadpoloviční většina přítomných. 

Komise konstatovala, že schůze je usnášeníschopná a může měnit program schůze. 

 

Návrhová komise: 

Sepisuje usnesení z jednotlivých bodů jednání shromáždění. Na závěr podá shromáždění zprávu a přednese 

usnesení. 

Návrhová komise byla zvolena ve složení: 

Markéta Bertová, Alexandra Krausová, Miroslava Kroupová 

-pro 42, proti 0, zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

 

3. Zprávy jednotlivých funkcionářů: 

K. Kratochvílová - předsedkyně. Pronesla uvítací řeč, stručná celková rekapitulace r. 2014         

D. Černá - místopředsedkyně. Pronesla uvítací řeč, stručná celková rekapitulace r. 2014 
           K. Drncová - pokladní. Přečtení pokladní zprávy za rok 2014. 

 

 

 



POKLADNÍ ZPRÁVA ZA ROK 2014  

  

Celkové příjmy v roce 2014 činily: 351 905,37 

  

Jednotlivé příjmy:  

  

Účetnictví Kč 

Převod finančních prostředků z minulého období 101 902,56 

Členské příspěvky r.2014 31 300,00 

Členské příspěvky r.2015 31 750,00 

Poplatky za akce členové klubu (klub.,spec.výstavy,bonitace) 65 543,50 

Poplatky za akce nečlenové klubu (klub.,spec.výstavy,bonitace) 0,00 

Chovatelské poplatky členové klubu 7 600,00 

Chovatelské poplatky nečlenové klubu 0,00 

Inzerce 1 100,00 

Prodej klubových tiskovin (Příručka Beauceron aj.) 3 320,00 

Průběžné položky 72 639,31 

Příspěvky ČKS - dotace na účast na MS Francie 7 700,00 

Příspěvky ČMKU 19 200,00 

Příspěvky ČKS  7 050,00 

Pokuta člena 1.splátka 2 800,00 

    

    

 351 905,37 

  

  



Celkové výdaje v roce 2014 činili: 224 552,14 

  

Účetnictví Kč 

Klubový zpravodaj - Ročenka (výroba) 31 799,00 

Výdaje na akce (klub., spec.výstavy, bonitace,cestovné,rozhodčí) 44 250,00 

Provozní režie (poštovné, telefon, bank.popl.,) 20 975,83 

Příspěvek na konání MČR v agility 4 448,00 

Příspěvek na účast členů na MČR a MS fr.ovčáků 17 000,00 

Příspěvek na výcvikový víkend 3 150,00 

Průběžné položky 72 639,31 

Odvody ČKS 4 290,00 

Soupravy reprezentace 22 000,00 

Spoluúčast pořádání MČR 4 000,00 

 224 552,14 

  

  

Celkový finanční majetek Beauceron klubu k 31. 12. 2014 činil 127 353,23 

 

-pan Fučík vznesl dotaz na položku v pokladní zprávě za výdaj 22.000,- Kč za kombinézy na MS. 

Platba faktury z kombinézy Kč 22 000,- byla doložena v účetnictví roku 2014, ale jednalo se o fakturu 

přijatou a zaevidovanou na konci roku 2013. Pan Fučík byl s tímto vysvětlením spokojen. 

 
M. Černá - jednatelka. Pronesla uvítací řeč a konstatovala, že k datu 01. 01. 2015 má BK 149 členů, 

z toho je 10 členů nových. Dále přednesla celkovou rekapitulaci proběhlých akcí za rok 2014. 
 

 

 



Plán akcí na rok 2015: 

 

• 18. 04. 2015 – Klubová výstava se zadáváním titulu KV  –  Nová Živohošť   

• 19. 04. 2015 – Bonitace - Nová Živohošť   

• 11. 07. 2015 – Klubová výstava bez zadání titulu KV-Příbram 

• 26. 09. 2015 - Speciální výstava se zadáním titulu VSV-Milevsko 

• 03. -04. 10. 2015 - Mistrovství České republiky FO a FB 

• 16. -18. 10. 2015 - Mistrovství světa FO a FB 

 

L. Kazdová - poradkyně chovu seznámila s výsledky zdraví, krytí, narozených štěňat v roce 

2014. 

28 krytí, 16 vrhů, 138 štěňat. 2 psi a 1 fena import.  

Kompletní výsledky najdou členové v ročence 2015 a dále vyzvala chovatele, aby zasílali 

kompletní dokumentaci včas poradkyni chovu. 

Chovatelská komise-řešila jeden problém nechtěného krytí u  pí I. Fuxové a dodatečnou 

bonitaci a uchovnění psa i feny. Vše řádně splněno a štěňata mají vystaveny PP. 

Klub nemá zájem na produkci štěňat bez PP. 

 

E. Havlová – vznesla dotaz, zda by bylo možné přepracovat tabulku a bodové    hodnocení na 

klubového šampiona sportu.  Návrh bude znovu zaslán v písemné formě a nové předsednictvo 

se k tomu vyjádří. 

 

4. Revizní komise  

Předseda RK Ing. A. Hruška seznámil členy se zprávou, že pro rok 2014 nebyla podána 

stížnost, neřešil se problém. 

 

 5. Plán akcí pro rok 2015 a 2016 

 Akce pro rok  2015: 

 -ve zprávě jednatelky 

 



 Akce pro rok  2016: 

• jarní klubová výstava se zadáním titulu KV-Horní Jelení (Mgr. V. Knill 

Fejglová) 

pro 42, proti 0 , zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

• letní klubová výstava bez zadání titulu KV- Hradec  Králové (G. Heisová) 

• pro 42, proti 0 , zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

• podzimní speciální výstava se zadáním titulu VSV- Písek (A. Zábranská) 

-do 15.08.2015-nahlásit termín a místo konání 

pro 42, proti 0 , zdrželi se 0 – odsouhlaseno 

 

6. Losování posuzovatelů povahových testů 

Na bonitaci v Nové Živohošti 19.4.2015 bude figurovat P. Dvořák. Paní Armatol bude 

posuzovat. 

 

7. Vyhlášení klubových šampionů 

KLUBOVÝ ŠAMPION KRÁSY   

Bruno Awake                       

Camarade l´Ami Noir                                   

Iff Taylor Blackgorge                                   

Jacqueline Blackgorge 

  

KLUBOVÝ ŠAMPION PRÁCE         

Ace Negrura de la Noche 

Aireen od Solné cesty 

Choisi z Husovy tvrze 

Cleo le Coeur Pur            

Floret z Lhotecké  

Camarade L´Ami Noir        

                                                                                    

KLUBOVÝ ŠAMPION SPORTU 
Ikar Warrior Soul 

Azira le Coeur Pur 

 

 

 

 

 

  

                                      



8. Návrh na vytvoření výcvikové komise (L. Parůžková) 

- Ing. L. Parůžková přednesla svůj návrh na vytvoření výcvikové komise. 

Závěr: Členská schůze pověřuje výcvikáře zřídit výcvikovou komisi o 3-5 členech BK. 

Předsednictvo určí pravomoci výcvikové komise v souladu se stanovami klubu. 

Pro 41, proti 0, zdrželi se 1, odsouhlaseno 

 

9. Úprava chovatelské administrativy (D. Černá) 

-celý návrh viz program členské schůze 

D. Černá přednesla své dva návrhy ohledně chovatelské administrativy. 

bod a)   pro 42      proti 0         zdrželi se 0 – odsouhlaseno 

bod b)   pro 27      proti 11       zdrželi se 3 – odsouhlaseno 

 

10. změna podmínky pro zadání bodů za umístění na MR, ME, MS (D. Zimová) 

-celý návrh viz program členské schůze 

pro 11, proti 18, zdrželi se 13, neodsouhlaseno 

Členská schůze pověřuje nové předsednictvo k úpravě bodovací tabulky šampionátu práce ve 

smyslu zohlednění rozdílné obtížnosti zkoušek pro závody, MS,ME,MR,CACIT a výběrové 

závody. 

Pro 39, proti 1, zdrželi se 2, odsouhlaseno 

 

11. MS FO a FB-řešení problémů 

Předsednictvo předneslo členské schůzi rozhodnutí o vyslovení nedůvěry k plánovanému 

pořádání MS FO a FB P. Veselkou. Zápis je uveřejněn na webových stránkách klubu. 

Předsednictvo se rozhodlo především na základě rozporů v nákladech na pořádání i 

v personálu, který má MS zajišťovat (šlapači, figuranti, rozhodčí). Dále učinilo dotaz na ČKS, 

který potvrdil, že Mezinárodní federace pověřuje uspořádáním MS chovatelský klub plemene 

v zemi konání, nikoli ZKO, jak tvrdil pan Veselka.  

Pan Fučík přednesl členům návrh na pořádání akce panem Veselkou. 

Mgr. K. Marešová přednesla výrazně levnější protinávrh předběžné kalkulace na pořádání 

MS. 



Členská schůze byla obeznámena s pořádáním MS FO a FB Beauceron klubem a předběžným 

rozpočtem. 

Dále probíhala diskuse ohledně nejasností MS. 

Dagmar Černá podala vysvětlení ohledně zaslaného e-mailu na předsednictvo. 

…….. pan Veselka zaslal na předsednictvo mailem dopis /tento oficiální dopis zveřejnil na 

FB ve skupině "Bosíci"/ ,  

Ve zmíněném emailu je mimo jiné uvedeno, že se "předsednictvo BK ČR distancuje od 

pořádání MS...". Tento e-mail pan Veselka poslal jednatelce pí Martině Černé, v domnění, že 

jej dál nebude šířit.  

E-mail, kde se předsednictvo distancuje od pořádání MS je zfalšovaný!  

Je to možné dokázat na několika bodech. Pí. Dagmar Černá uvedla, že na základě konzultace 

s právníkem je přesvědčená, že tento skutek může být kvalifikován jako trestný čin, a to 

zneužití osobních údajů a pokus o podvod. 

 

Aktualizace přítomných členů: celkem 40, 2 odešli  

 

Členská schůze byla obeznámena s pí. Dagmar Černou jako vedoucí akce. 

 

Pro 40  proti 0  zdrželi se 0- odsouhlaseno  

 

 

12. Volby 

KANDIDÁTKA 

Předseda: Ing. P. Baroš 

Místopředseda: L. Tančevová 

Poradce chovu: Ing. M. Součková 

Jednatel: M. Černá 

Výcvikář: L. Ooms 

Pokladník: K. Drncová 

Redaktor: Mgr. V. Knill Fejglová Dis. 

Revizní komise: Mgr. K. Marešová, M. Bertová, E.  Havlová 

Chovatelská komise: J. Otradovcová, D. Černá, Mgr. K. Marešová, Ing. L. Jančík, L. Tančevová,   

Ing. K. Vokatá 



 

VOLBY: 

Předseda:  Ing. P. Baroš, Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1 

Místopředseda: L. Tančevová, Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1 

Poradce chovu:  Ing. M. Součková, Pro 40, Proti 0, Zdrželi se 0 

Jednatel:  M. Černá, Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1 

Výcvikář: L. Ooms, Pro 40, Proti 0, Zdrželi se 0 

Pokladník:  K. Drncová, Pro 40, Proti 0, Zdrželi se 0 

Redaktor:  Mgr. V. Knill Fejglová Dis. Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1  

Revizní komise: Mgr. K. Marešová  Pro 40, Proti 0, Zdrželi se 0   

                    M. Bertová   Pro 40, Proti 0, Zdrželi se 0 

                   E. Havlová   Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1 

Členové revizní komise si zvolili Mgr. K. Marešovou jako předsedkyni RK.  

Předseda staré revizní komise p. Ing. A. Hruška předal veškerou dokumentaci nové 

předsedkyni pí. Mgr. K. Marešové. 

 

Chovatelská komise:   

J. Otradovcová   Pro 40, Proti 0, Zdrželi se 0 

D. Černá    Pro 37, Proti 0, Zdrželi se 3 

Mgr. K. Marešová   Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1 

Ing. L. Jančík    Pro 35, Proti 3, Zdrželi se 2 

L. Tančevová    Pro 39, Proti 0, Zdrželi se 1                                                       

Ing. K. Vokatá    Pro 38, Proti 0, Zdrželi se 2 

 

Aktualizace přítomných členů:  celkem 36, 4 odešli 

Hlasování o schválení usnesení: 

Pro 36, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení schváleno 



13. Diskuze 

Nebyl vznesen námět na diskuzi 

 

14. Závěr 

Kateřina Kratochvílová vyjádřila svou důvěru v nové vedení a popřála hodně úspěchů při 

plnění jejich nových úkolů. 

Nový předseda BK p. Ing.  P. Baroš poděkoval předchozímu předsednictvu klubu za 

vykonanou práci a snahu. Rozloučil se se členy a schůzi oficiálně ukončil. 

 

 

Zápis provedla: M. Bertová, A. Krausová 

 

 

Usnesení členské schůze BK ČR, 15.03. 2015 VE STŘÍTEŽI U JIHLAVY 

 

Členská schůze schvaluje: 

 

1.  Volby komisí ve složení: 

mandátová a volební: Ing. A. Hruška, P. Dvořák 

návrhová: M. Bertová, A. Krausová, M. Kroupová 

 

2. plán akcí pro rok 2016 

• jarní klubová výstava se zadáním titulu KV-Horní Jelení (Mgr. V. Knill 

Fejglová) 

pro 42, proti 0 , zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

• letní klubová výstava bez zadání titulu KV-Hradec  Králové (G. Heisová) 

• pro 42, proti 0 , zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

• podzimní speciální výstava se zadáním titulu VSV- Písek (A. Zábranská) 

-do 15.08.2015-nahlásit termín a místo konání 

pro 42, proti 0 , zdrželi se 0 -odsouhlaseno 

 



 

3. Návrh na vytvoření výcvikové komise 

 

4.  Úpravy chovatelské administrativy 

 

5.      Pověření nového předsednictva k úpravě bodovací tabulky šampionátu práce ve      

smyslu zohlednění rozdílné obtížnosti zkoušek pro závody, MS,ME,MR,CACIT a výběrové 

závody. 

 

6.       Výsledky voleb: 

 

Předseda: Ing. P. Baroš 

Místopředseda: L. Tančevová 

Poradce chovu: Ing. M. Součková 

Jednatel: M. Černá 

Výcvikář: L. Ooms 

Pokladník: K. Drncová 

Redaktor: Mgr. V. Knill Fejglová Dis. 

Revizní komise: Mgr. K. Marešová, M. Bertová, E. Havlová 

Chovatelská komise: J. Otradovcová, D. Černá, Mgr. K. Marešová, Ing. L. Jančík, L. Tančevová,   

Ing. K. Vokatá 

 

  

 

Na závěr schůze bylo předneseno usnesení členské schůze, které bylo jednohlasně schváleno.  

Pro 36  proti 0  zdrželi se 0- odsouhlaseno  

 

 

 

Zápis provedla: M. Bertová, A. Krausová 


